

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

敬啟者：

本校誠意邀請家長參加「家長義工隊」，協助處理非教學工作，藉此加強學校與家長之間的聯繫，並希望能讓家長更了解幼兒的校園生活和發揮家校合作的精神。

家長義工服務內容詳情如下：

- (1) 家長講故事—由家長向小朋友講故事。
- (2) 活動齊來做—參與本校校內及校外活動，協助照顧幼兒。
(例如參觀、做運動)
- (3) 健康小食製作活動—由家長示範製作小食

請 貴家長填妥下列回條，並於二零二二年十月十四日前交回班主任，以便本校能作出妥善安排。如有查詢，歡迎與班主任或校務處聯絡。

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

二零二二年十月十日

✂-----

家長義工隊 回 條

敬覆者：

本人為_____班學生_____家長

樂意 / 不樂意 參加以下項目：

- 家長講故事
- 活動齊來做
- 健康小食製作活動

註：請✓出參加項目，並可選擇多項

此致

元朗東莞同鄉會
王少強夫人幼稚園

家長簽署：_____

日 期：2022年10月____日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:221007
10th October, 2022

Dear Parents,

Parent Volunteers

Our School would like to invite you to join our "Parent Volunteers Team" in order to assist us in non-teaching matters. We hope to strengthen the communication between school and parents. Besides, we let the parents better understand children's school life and enable us to develop home-school cooperation.

The service of volunteer includes :

- (1) Parent Story-telling – To tell stories or read storybooks with the children together.
- (2) Join Activities Together – To join both indoors and outdoors activities to assist us in taking care of the students. (e.g. visiting, doing physical exercise etc.)
- (3) Making Healthy Snack – To demonstrate making snack to the children.

Please complete the reply slip and return to the class teacher before 14th October, 2022. If you have any query, please feel free to contact the class teacher or office staff.

Yours faithfully

Cheng Ka Fung

Principal

Parent Volunteer Team

Reply Slip

Dear Principal,

I am a parent/guardian of the student _____ class _____,

participates / does not participate the volunteer team with following

activities:

- Parent Story-telling
 Join Activities Together
 Making Healthy Snack

Parents / Guardian's Signature: _____

Date : _____

Note: if you participate, please tick appropriate item(s) which can be more than one.